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حذف استقلال از آســـیا، موضوعی است که در صدر اخبار 
رســـانه های کشـــور قرار دارد. خبـــر تلـــخ و ناامیدکننده ای 
که باعث شـــد تا حواشـــی زیادی در روزهای گذشـــته حول 
باشـــگاه اســـتقلال ایجاد شـــود. موضوع حـــذف آبی ها در 
ابتـــدا در حـــد احتمال بـــود تا اینکـــه مهدی تـــاج، رئیس 
فدراسیون فوتبال روز یکشنبه در حاشیه مجمع انتخاباتی 
هیـــأت فوتبـــال آذربایجان غربـــی با بیـــان ایـــن جمله که 
حذف اســـتقلال از رقابت های آســـیایی قطعی شده است، 

مهـــر تأییدی بـــر تمامی اخبار ایـــن روزها زد.
حجت کریمـــی رئیس هیأت مدیره اســـتقلال در گفت و گو 
بـــا »ایـــران« ایـــن گونـــه به اظهـــارات تـــاج واکنش نشـــان 
داد: »حـــذف قطعی اســـتقلال از آســـیا صحت نـــدارد. اگر 
آقایـــان نامـــه ای دارند منتشـــر کننـــد. ما تـــا 25 خردادماه 
فرصت داریـــم تا موانعـــی را که بر ســـر راه حرفه ای ســـازی 
اســـتقلال وجود دارد، برطرف کنیم. متأسفانه سر موضوع 
اســـتراماچونی و همچنین حـــذف تیم از آســـیا، فضایی را 
ایجـــاد کردند تا هـــواداران را مقابـــل ما قرار دهنـــد.« او در 
خصوص تناقض گویی مســـئولان فدراســـیون و باشـــگاه در 
خصـــوص حـــذف آبی ها از آســـیا ایـــن گونه صحبـــت کرد: 
»در موضـــوع حذف اســـتقلال از آســـیا همـــه می خواهند 
هواداران را در مقابل باشـــگاه قرار دهند. در واقع اظهارات 
تـــاج نشـــان می دهد کـــه فدراســـیون هـــم به دنبـــال این 
موضوع اســـت.« این عضو هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 
در ادامـــه ایـــن گونـــه به موضـــوع دیگـــری اشـــاره می کند: 
»صحبـــت در خصـــوص حذف اســـتقلال از آســـیا به دلیل 
اســـتراماچونی درســـت نیســـت و در واقـــع اســـتراماچونی 
بهانه ای اســـت بـــرای حـــذف اســـتقلال از آســـیا. موضوع 
اصلی این اســـت که هـــر دو تیم اســـتقلال و پرســـپولیس 
مالکیـــت مشـــترک دارنـــد که هنـــوز این موضـــوع برطرف 
نشـــده اســـت. اینکـــه می گویند اســـتقلال حذف شـــده و 
پرســـپولیس جایگزین این تیم در آســـیا می شـــود، درست 
نیست. مگر مشکلات مالکیتی پرســـپولیس برطرف شده 
که می گوینـــد این تیم جایگزین اســـتقلال می شـــود. این 
موضوعات بازی با احساســـات هواداران است.« یکی دیگر 
از موضوعاتی که در خصوص بدهی اســـتراماچونی موجب 
نگرانـــی هـــواداران پرتعـــداد این تیم شـــده اســـت، کســـر 
امتیاز و بســـته شـــدن پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه است 
کـــه رئیس هیـــأت مدیره اســـتقلال این گونـــه در خصوص 
موضـــوع صحبـــت می کنـــد: »هـــواداران نگران نباشـــند و 
هیچ کســـر امتیازی شـــامل حال اســـتقلال نخواهد شـــد. 
بازیکنـــان و کادر فنـــی بســـیار زحمت می کشـــند و دلی در 
این شـــرایط ســـخت، پیش می رونـــد. بابت کســـر امتیاز و 

بســـتن پنجره هنوز دو هفتـــه زمان داریـــم. دو هفته زمان 
داریم که بدهی ها را پرداخت کنیم و پنجره بســـته نشـــود. 
اگر پنجره بســـته هم شـــود بعد از پرداخت پـــول می توانیم 
پنجـــره را باز کنیم. کســـر امتیـــاز برای این فصل نیســـت و 
بایـــد منتظـــر رأی های بعـــدی مانـــد.« کریمی با اشـــاره به 
ایـــن موضـــوع که تا آخـــر ماه باید پـــول را پرداخـــت کنیم، 
می افزایـــد: »اگـــر پرداخت نشـــود پنجره اســـتقلال بســـته 
خواهد شـــد کـــه بازهم جـــای نگرانی نیســـت، چـــون هر 
زمانی که پول پرداخت شـــود پنجره باز می شـــود. هواداران 
نگـــران نباشـــند، چون قـــول می دهم کـــه ایـــن اتفاق رخ 
ندهـــد. موضوع کســـر امتیاز اصـــلاً صحت نـــدارد و فضای 
مجـــازی فقـــط این مســـائل را مطرح کـــرده و هـــواداران را 
نگـــران می کند. بـــرای فصل جاری کســـر امتیـــاز نداریم. 

خیـــال هواداران راحت باشـــد.«

دلیل حذف استقلال خیلی واضح 
است

در این بین یکی دیگر از مســـئولان 
باشـــگاه اســـتقلال که نخواســـت 

نامش فاش شـــود، در خصوص 
اظهـــارات تـــاج ایـــن گونـــه بـــا 
خبرنگار »ایـــران« صحبت کرد: 
 AFC این موضوع باید توسط«
اعلام شـــود که البتـــه تاکنون 
ایـــن اتفـــاق نیفتـــاده و ما تا 
25 خـــرداد فرصـــت داریـــم 
تـــا مشـــکلات مان را برطرف 
کنیم. کنفدراسیون فوتبال 
بحـــث  در  آیتـــم   5 آســـیا 
نظـــر  در  حرفه ای ســـازی 
گرفته که همه ایـــن 5 آیتم 

ز را می دانند. اینکه می گویند اســـتقلال  ا
آســـیا حذف شـــده درســـت نیســـت اما در صورت بی تفاوتی 
مســـئولان این اتفـــاق دیر یـــا زود خواهد افتـــاد. دلیل اصلی 
حذف اســـتقلال از آســـیا خیلی واضح است و آن آن مالکیت 
مشـــترک و دولتی بودن باشـــگاه اســـت که البته پرسپولیس 

هـــم با ایـــن موضـــوع روبه رو اســـت.«
او در ادامه بیان می کند: »موضوع بدهی به اســـتراماچونی 
هم موضوع مهمی اســـت امـــا این دومین اولویت اســـت. 
اصلی ترین آن مالکیت مشـــترک و دولتی بودن 2 باشـــگاه 
اســـت. تاکنون 10 درصد از سهام ســـرخابی ها واگذار شده 
و قـــرار بر ایـــن بود که ســـازمان خصوصی ســـازی برای حل 
این مشـــکل 51 درصد ســـهام باشـــگاه ها را واگـــذار کند که 
البته این کافی نیســـت. AFC خواهـــان واگذاری 95 درصد 
سهام باشـــگاه های پرسپولیس و اســـتقلال است که البته 
نه تنهـــا تاکنون ایـــن اتفاق نیفتـــاده بلکه هیـــچ برنامه ای 
نیز وجود ندارد. علاوه بر این موضوع اشـــکالات ورزشـــگاه 

آزادی هم هســـت که این موضوع باید برطرف شـــود.«

بازگشت آزمون به روزهای اوج

آ.ا.ک با حاج صفی در مسیر قهرمانی

درخشش بی ثمر عابدزاده!

مؤمنی: جلسات هیأت مدیره استقلال 
هیچ آورده ای ندارد

ســـردار آزمون که در بایـــر لورکوزن و بوندســـلیگا توپ 
مـــی زند، پیـــش از جـــام جهانی نتوانســـته بـــود برای 
تیمـــش در این فصـــل گلزنی کند، بعـــد از جام جهانی 
درخشـــش فوق العاده ای داشـــت و توانست چهار گل 
برای لورکوزن به ثمر برســـاند. آزمـــون طی 59۶ دقیقه 
بـــازی چهـــار گل به ثمر رســـانده، یعنی هـــر 1۴9 دقیقه 
یـــک گل. نکتـــه قابل توجه این اســـت که آمار ســـردار 
آزمون از مهـــدی طارمی در این فصل بهتـــر بوده، چرا 
که طارمی طـــی 211۳ دقیقه بـــازی 1۴ گل برای پورتو به 

ثمر رســـانده یعنی هـــر 151 دقیقه یک گل.

در هفته ســـی ام ســـوپرلیگ یونـــان، آ.ا.ک به مصاف 
آریس رفـــت و به برتری ۳ بر یک رســـید. در این بازی، 
احســـان حـــاج صفی در ترکیـــب اصلـــی آ.ا.ک حضور 
داشـــت، 90 دقیقـــه برای تیمـــش بازی کـــرد و نمایش 
خوبی داشـــت. گارســـیا )پنالتی( و زوبـــر )2گل( برای 
آ.ا.ک گلزنـــی کردند. ایـــن تیم با این بـــرد ۶9 امتیازی 
شـــد و در صدر قرار گرفت. پاناتینایکوس با ۶۶ امتیاز 

و یـــک بـــازی کمتـــر در 
رده دوم قـــرار دارد 

و تعقیـــب کننده 
یـــن  ا ی  جـــد
محســـوب  تیـــم 

می شـــود.

در هفتـــه ســـی و پنجـــم لیـــگ دســـته اول اســـپانیا، 
پونفرادینـــا به مصاف لگانس رفـــت و در لحظه آخر 0-1 
شکســـت خورد. در این بازی، امیر عابدزاده در ترکیب 
اصلـــی پونفرادینا حضور داشـــت و 90 دقیقه بازی کرد. 
او نمایـــش خوبـــی به ثبت رســـاند و توانســـت با نمره 
7.۳ بهتریـــن بازیکن تیمـــش لقب گیـــرد. دروازه بان 
کشـــورمان 5 مهـــار عالی داشـــت کـــه ۴ واکنـــش او از 

درون محوطـــه جریمـــه بـــه ثبت 
رســـید. او ۳ تـــوپ را نیـــز 
بـــا شـــیرجه مهـــار کـــرد و 

توانســـت صحـــت پاس 
بـــه  را  درصـــدی   ۶۶

نمایش گذارد اما در 
دقیقـــه 91 گل خورد 

تـــا تیمـــش در یک 
قدمی ســـقوط قرار 

گیرد. پونفرادینـــا اکنون 
بـــا ۳5 امتیـــاز در رده 

نوزدهـــم قـــرار دارد 
و بـــا نزدیک تریـــن 
تیم منطقـــه امن، 
5 امتیـــاز فاصلـــه 

گرفته اســـت.

محمـــد مؤمنی، عضو هیأت مدیره باشـــگاه اســـتقلال 
در پاســـخ بـــه این ســـؤال کـــه باشـــگاه اســـتقلال چه 
برنامـــه ای برای پرداخـــت پول اســـتراماچونی خواهد 
داشـــت، گفـــت: »هیـــچ درآمـــدی در حـــال حاضـــر 
نداریـــم. جلســـه هـــم گذاشـــتیم. هیچ چیـــزی هم 
داخل جلســـه نبود! بازیکنـــان باید امیدوار باشـــند و 
اینطـــور نیســـت که بگویم امیـــدوار نباشـــند. ما هیچ 
آورده ای از این چند جلســـه  نداشـــتیم.« او همچنین 
درباره اظهـــارات حســـین قربانزاده، رئیس ســـازمان 
خصوصی ســـازی بـــرای احضـــار مدیران اســـتقلال به 
دادگاه گفت: »بالاخره نظرش را گفته و شـــاید اتفاقی 
افتاده باشـــد. ما که نمی گوییم دادســـتانی نمی رویم. 
آنجـــا می گوییـــم کـــه پـــول کجا رفتـــه و چطـــور خرج 

شـــده است.«

لیگ قهرمانان آسیا 

محمد محمدی سدهی
روزنامه نگار

لوکادیا به چین رفت، پرسپولیس ITC نداد

یورگـــن لوکادیـــا مهاجـــم هلندی و ســـابق پرســـپولیس کـــه در زمســـتان گذشـــته بعـــد از چند بـــازی برای 
سرخپوشـــان بـــه یکباره و بـــدون اجازه باشـــگاه ایـــران را ترک کرد و از پرســـپولیس جدا شـــد، بـــه عضویت 
تیـــم چینی کانگـــژو مایتی لاینز درآمـــد. این باشـــگاه در حالی اعـــلام کرده که بـــا لوکادیا قـــرارداد امضا کرده 
کـــه باشـــگاه پرســـپولیس هم 9 فروردیـــن اعلام کـــرد علیه ایـــن بازیکن هلندی شـــکایت کرده اســـت. او در 
حالی از پرســـپولیس جدا شـــد که پیـــش از ترک تهران حـــدود 500 هزار یـــورو از قـــراردادش را دریافت کرده 
بـــود. در این شـــرایط، باشـــگاه کانگژو چین طی روزهای گذشـــته برای بـــه خدمت گرفتن لوکادیا از باشـــگاه 
پرســـپولیس درخواســـت ITC کرده بود که درخواســـت مذکور از ســـوی باشگاه پرســـپولیس پذیرفته نشد و 
طبعـــاً مجوزی هم صادر نشـــد. بر این اســـاس به نظر می رســـد که باشـــگاه چینـــی از فیفا درخواســـت مجوز 
اضطراری کرده تا زمانی  که تکلیف دعوای طرح شـــده از ســـوی باشـــگاه پرســـپولیس نســـبت به این بازیکن 

معلوم شـــود، بتواند از او اســـتفاده کند.

ـــرش بـ

رادوشویچ: پرونده من برای پرسپولیس دردسرساز نمی شود
پـــس از اینکه تاج اعلام کرد پرســـپولیس شـــش روز مهلـــت دارد بدهی 200 هـــزار یورویی اش را بپردازد وگرنه از آســـیا 
حذف می شـــود، این باشـــگاه با انتشـــار بیانیه ای نســـبت به موضوع دریافت مجـــوز حرفه ای به دلیل عـــدم پرداخت 
مطالبات ارزی واکنش نشـــان داد و نوشـــت: »فرایند بارگذاری و ارسال مدارک، طبق جدول زمان بندی همچنان ادامه 
دارد و فرایند کار به پایان نرســـیده اســـت. باشـــگاه پرســـپولیس، طبق جدول زمان بندی نســـبت به انجـــام اقداماتی 
چون تســـویه حســـاب یا توافق با طلبکاران و بارگذاری مـــدارک در حوزه های مختلف در زمان مقرر اقدام کرده اســـت 
و این فرایند ادامه دارد. باشـــگاه با تلاش شـــبانه روزی و دشـــواری بســـیار زیاد تلاش کرد با وجود فشـــار مالی ناشـــی از 
هزینه های جاری، منابع اعتباری لازم برای تعیین وضعیت بدهی ها را تأمین کند. این کار بر اســـاس فهرســـت کمیته 
تعیین وضعیت فدراســـیون صـــورت پذیرفت. مدارک مرتبـــط نیز قبل از پایان مهلـــت بارگذاری شـــد.« در ادامه این 
اطلاعیه آمده: »اظهارنظر آقای تاج رئیس فدراســـیون فوتبال، د ر خصوص مطالبات رادوشویچ بوده و پرونده جدیدی 
نیســـت. باشـــگاه در مورد رادوشـــویچ که تعهد مالی ســـنگینی وجود داشـــت با او توافق کرد. مدارک رســـمی توافق و 
پرداخت در سررســـید هم در ســـامانه کلَس بارگذاری شـــد و در پرداخت های آتی نیز این اقدام انجام خواهد شـــد.«

گفتنی اســـت باشـــگاه پرســـپولیس ملزم به پرداخت مطالبات رادوشـــویچ در پاییز 1۴01 بود اما در روز برگزاری دادگاه 
طرفین در CAS نماینده پرســـپولیس توانســـت وکیل بوژیدار را متقاعد به امضای توافقنامه ای کند که به پرسپولیس 
اجازه پرداخت اقســـاطی در یک سال را می داد. توافقنامه به این شـــکل بود که در ابتدا رادو 1۶ هزار دلار به پرسپولیس 
تخفیف داد و ســـپس پذیرفت که طلب خود را در یک قســـط 250 هزار یورویی و ســـه قســـط 200 هزار یورویی دریافت 
کند. پرســـپولیس قســـط نخســـت را زودتر از موعد مقرر از طریق یک صرافی در لندن به حســـاب رادو واریز کرد و این 
دروازه بان کروات نیز دریافت مبلغ را به اطلاع فیفا رســـاند. رادوشـــویچ نیز در این خصوص گفت: »من شـــنیده ام که 
پرســـپولیس برای مجوز حرفه ای نباید پرونده باز داشـــته باشـــد. اما به نظرم این پرونده باز نیست، چون آنها متعهد 
هســـتند. آنها قســـط اول را به موقع پرداخت کردند.« پرســـپولیس 5 روز دیگر فرصت دارد تا قســـط دوم رادوشویچ به 

ارزش 200 هزار یورو را به حســـاب او واریز کند.

بازتاب

سازمان بازرسی کل کشور، اواخر سال 
گذشته نامه ای به باشگاه پرسپولیس 
ارســـال کرده بـــود. این نامـــه بندهای 
مختلفـــی داشـــت کـــه هـــر بنـــد آن 
ابهاماتـــی داشـــت کـــه مدیـــران فعلی 
باشـــگاه پرســـپولیس باید پاسخگوی 
آن می شـــدند. بـــه گـــزارش فـــارس، 
مدیرعامل فعلی و برخی از مســـئولان 
باشـــگاه پرســـپولیس بایـــد تـــا اواخر 
بهمن ماه ســـال گذشـــته پاســـخگوی 
ابهامات و ایرادتی که ســـازمان بازرسی 
پـــس از بررســـی ها به آن رســـیده بود، 
می شـــدند. یکی از ایـــن بندها مربوط 
به معاون حقوقی باشـــگاه پرسپولیس 
اســـت. حســـین دوام کـــه در زمـــان 
مدیرعاملـــی رضـــا درویـــش به عنوان 
معاون حقوقی پرســـپولیس مشـــغول 

ورود سازمان بازرسی به یک پرونده دیگر پرسپولیس

معاونت حقوقی پرُحرف و حدیث
به کار شـــده، فردی اســـت که باشـــگاه 
پرســـپولیس بایـــد تـــا آخر بهمـــن ماه 
ســـال گذشـــته پاســـخگوی فعالیـــت 
او در ایـــن باشـــگاه می شـــد. ســـازمان 
بازرســـی کل کشـــور در ایـــن بـــاره بـــه 
باشـــگاه پرســـپولیس نوشـــت: »آقای 
حســـین دوام با ابـــلاغ جنابعالی )رضا 
درویش( به عنوان سرپرســـت معاونت 
حقوقی شرکت پرســـپولیس مشغول 
بـــه کار گردیده و مطابق قـــرارداد مالی 
منعقده از تاریخ 21 بهمن ســـال 1۴00 تا 
۳0 آذرمـــاه 1۴01 در مجموع مبلغی بالغ 
بـــر 1۳2 میلیـــون تومان بابـــت حقوق 
و دســـتمزد و مبلغـــی هـــم به عنـــوان 
پاداش دریافت کرده اســـت.« سازمان 
بازرســـی به این مورد ایراد وارد دانسته 
کـــه دوام وکیـــل پایه یک دادگســـتری 
اســـت و به موجب مـــاده 80 آیین نامه 
اجرایی لایحه قانونی اســـتقلال کانون 
وکلای دادگســـتری، در صورت اشتغال 
همزمـــان در دســـتگاه های اجرایـــی 

موضـــوع مـــاده 5 قانـــون مدیریـــت 
خدمـــات کشـــوری بـــه طور رســـمی، 
پیمانـــی و قـــراردادی بایســـتی پروانـــه 
وکالـــت خـــود را نهایتـــاً تـــا 10 روز پس 
از اشـــتغال بـــه کانـــون تودیـــع و یـــا از 
شـــغل وکالت انصـــراف دهد کـــه این 
مـــورد از ســـوی معاون حقوقـــی فعلی 
پرســـپولیس انجام نشده بود )تا زمان 
ارسال این نامه به باشگاه پرسپولیس 
این رویه ادامه داشـــت( و این موضوع 
از ســـوی باشـــگاه پرســـپولیس هـــم 
مـــورد توجـــه قـــرار نگرفته اســـت. در 
نامـــه ســـازمان بازرســـی بـــه باشـــگاه 
پرســـپولیس آمـــده کـــه بـــا توجـــه به 
توضیحـــات فـــوق، اشـــتغال همزمان 
نامبـــرده از مصادیق تبصـــره )۴( ماده 
واحـــده قانون منـــع تصـــدی بیش از 
یک شـــغل دولتی اســـت و ایـــن اقدام 
از مصادیـــق تبصـــره )۶( قانـــون مـــار 
الذکر)قانونـــی که به آن اشـــاده شـــده 
اســـت( می باشـــد. حالا بایـــد دید که 

باشگاه پرســـپولیس که قانوناً تا اواخر 
بهمن ســـال گذشـــته باید پاسخگوی 
ابهامـــات مطـــرح شـــده می بـــود آیـــا 
پاســـخ قانع کننده ای برای نمایندگان 
ســـازمان بازرســـی کل کشـــور در ایـــن 
خصـــوص ارائـــه داده یا اینکه شـــرایط 

به گونـــه دیگـــری پیش رفته اســـت.

بیانیه نویســـی، اتفاق بد و عجیبی است که در فوتبال 
ایران باب شـــده و همه تیم ها سر موضوعات مختلف 
بیانیـــه صـــادر می کننـــد. در یکـــی از جدیدترین این 
بیانیه ها، مـــس کرمان که با شکســـت مقابل صنعت 
نفـــت، اختلافش در منطقه ســـقوط با ایـــن تیم به 5 
امتیاز کاهش یافتـــه، همچنان بابـــت اتفاقات آبادان 
و تصمیمـــات داوری شـــاکی اســـت. آنهـــا مدعی انـــد، 
داور در دو صحنـــه مشـــابه بـــرای نفت اعـــلام پنالتی 
کرده و از صحنه مشـــابه آن در منطقـــه جریمه حریف 
چشم پوشـــی کرده اســـت. بـــه همین منظور این تیم در آســـتانه بازی حســـاس با پرســـپولیس طـــی بیانیه ای 
خواهان اجرای عدالت در این جدال شـــده که در بخشـــی از آن آمده اســـت: »متأســـفانه در بازی بســـیار مهم 
و حســـاس هفته قبل مس کرمـــان در آبادان و برابر تیم نفت، اشـــتباه داوری در ثبت نتیجـــه این بازی نمایان 
شـــد و به نوعی جای دو تیم برنده و بازنده و تقســـیم امتیازهـــا در جدول را تغییر داد. کوپن اشـــتباهات داوری 
بـــرای مـــس کرمان در هفته های حســـاس رو به پایـــان کاملاً پر شـــده و این تیم بایـــد داورانی را در مســـابقات 
پیش روی خود ببیند که آنقدر مســـلط و آماده باشـــند که مرتکب کوچک ترین اشـــتباهی علیه این تیم نشوند 
تا مســـابقات لیگ برتر در این هفته ها با کمترین شـــائبه روبه رو شـــود. بازی این هفته برابر پرســـپولیس، یکی 
دیگـــر از آزمون هـــای مهم برای داوری فوتبال کشـــور اســـت که ایـــن امید می رود بـــا یک قضـــاوت عادلانه و به 
دور از اشـــتباه از یـــک تیم داوری آماده و مســـلط که برای این بازی انتخاب می شـــود، جای هیچ گونه شـــبهه و 

شـــائبه ای دیگر برای هواداران و باشـــگاه مـــس کرمان در این زمینـــه باقی نماند.

بیانیه عجیب مس کرمان در آستانه جدال با پرسپولیس

کوپن اشتباهات داوری پر شده است!
در هفته بیســـت و هشـــتم لیـــگ هلنـــد، فاینورد به 
مصـــاف والویـــک رفت و بـــه برتری 5-1 رســـید تا یک 
قـــدم دیگر بـــه قهرمانـــی نزدیک تـــر شـــود. علیرضا 
جهانبخش، ســـتاره تأثیرگذار فاینورد که در ترکیب 
اصلـــی ایـــن تیم حضور داشـــت پیـــش از آغـــاز این 
مســـابقه مصدوم شـــد و از ترکیب کنار رفت. نشریه 
»فوتبـــال« هلنـــد در این خصـــوص نوشـــت: »ایگور 
پایشـــائو به طور غیرمنتظره ای بـــه جای جهانبخش 
در ترکیـــب قرار گرفت. پس از گـــرم کردن، علیرضا 
نشـــان داد که نســـبت بـــه آمادگی بدنی خـــود تردیـــد دارد. او بعـــداً اعتراف کـــرد که حالش خوب اســـت 
امـــا کادر پزشـــکی اجازه بازی به او نداد.« آرنه اســـلات ســـرمربی فاینـــورد هم درباره وضعیـــت جهانبخش 
چنیـــن توضیـــح داد: »علیرضا برای لحظه ای روی پای خود دردی احســـاس کرد اما در ادامه چنین حســـی 
نداشـــت. او یک لحظـــه در مورد احتمال بازی  کردنش تردید داشـــت که این از نظر مـــن کافی نبود. به این 
دلیل او را از ترکیب بیرون کشـــیدم، چون کادر پزشـــکی هم در مورد اســـتفاده از علیرضا شـــک داشـــت. 
امیـــدوارم جهانبخش برای بازی پنجشـــنبه شـــب مقابل رم آماده باشـــد.« او در خصوص بازی پنجشـــنبه 
شـــب تیمش بـــا رم در دور رفت از مرحلـــه یک چهارم نهایی لیـــگ اروپا چنین نظر داد: »ما فصل گذشـــته 
در فینـــال لیگ کنفرانس بـــا نتیجه 1-0 به آنها باختیـــم. رم هنوز همان مربی )مورینیـــو( را دارد و هنوز هم 
به همان شـــیوه بـــازی می کند. فقط آنهـــا حالا پائولو دیبـــالا، نمانیا ماتیـــچ و جورجینیو واینالـــدوم را هم 

دارنـــد. آنها ســـه بازیکن خـــوب دیگر به ترکیـــب خود اضافـــه کرده اند.«

مصدومیت جهانبخش قبل از بازی

سرمربی فاینورد: امیدوارم علیرضا به رم برسد 

دادگاه ورزش 

حسین دوام با 
ابلاغ درویش 

به عنوان سرپرست 
معاونت حقوقی 

پرسپولیس 
مشغول به کار 

گردیده و در 
مجموع مبلغی 

بالغ بر 1۳2 
میلیون تومان 
بابت حقوق و 

دستمزد و مبلغی 
هم به عنوان 

پاداش دریافت 
کرده است

132
میلیون تومان

موضوع بدهی 
به استراماچونی 

موضوع مهمی 
است اما 

اولویت نیست. 
اصلی ترین 

  AFC مسأله
مالکیت 

مشترک و 
 دولتی بودن 

2 باشگاه است. 
تاکنون 10 

درصد از سهام 
سرخابی ها 

واگذار شده 
و قرار بر این 

بود که سازمان 
خصوصی سازی 

برای حل این 
مشکل 51 

درصد سهام 
باشگاه ها را 
واگذار کند

51
سهام

%

با حساس 
شدن 

بازی ها 
و خطر 

سقوط، 
باشگاه 

مس کرمان 
هم علیه 

داوران 
بیانیه داد

فاینورد 
فصل 

گذشته در 
فینال لیگ 

کنفرانس با 
نتیجه 1-0 به 

رم باخت


